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Dagordning          

 

1. Styrelsemötet öppnas 
1.1 Dagordning fastställs 
1.2 Protokollförare Gabriel Wessman, justeras av övriga deltagare 
 

2. Föregående protokoll 
2.1 Ekarna, hur går vi vidare? 

Wasa Träds offert accepteras för att beskära ekarna. Ekarna kronhöjs och 
beskärs så att gatubelysning friställs. Om ek på grund av sjukdom behöver 
åtgärdas gör Wasa detta.  

 
3. Ekonomi 

3.1 Inga konstigheter avseende ekonomin 
3.2 Uppföljning elförbrukning visar att elförbrukningen höjts sedan förra året. 

Detta kan bero på laddning av elhybrider men även på grund av ökad 
användning av tvättstugan. Fortsatt uppföljning sker. 

  
4. Övriga frågor 

5.1 Domän/hemsida 
GW försöker tillse att hemsidan inte släcks. Hemsidan ägs tydligen av 
Snöbräckans Kabel-tv förening som inte längre existerar.  
För säkerhets skull laddas befintliga dokument från hemsidan ned. Emma 
uppdras detta och får inköpa USB-minne för denna åtgärd. 
 

5.2 Höstplockdag 
 Krister beställer container och sätter upp lappar. 
 Det som utöver sedvanlig städning behöver göras är: 

- Rensa sandlådor 
- Åtgärda plankor/påkörningsskydd på parkeringsplatser 
- Beskära fruktträd 
- Rusta upp lekstugan och rutschkanan med ny färg. Krister uppdras att 

ordna rätt färger.  
- Om vädret tillåter bör parkeringsplatsernas rutor målas. Kontrollera om vi 

har färg kvar. 
 

5.3  Peab 
 Uppföljning PEAB. De verkar inte följa produktionsplanen. Leta nytt bolag? GW 
 letar upp avtalet och kontrollerar vad som gäller avseende uppsägning etc. 
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5. Nästa och kommande styrelsemöten 

Nästa möte 24 november kl. 18.30 
 

6. Mötet avslutas 


